

Members' Milestones

會員里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: magazine@hkiod.com.

內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至 magazine@hkiod.com。

Congratulations to HKIoD Members on their latest achievements:

恭賀香港董事學會會員獲頒殊榮、實至名歸

Recipients of HKSAR Honours and Awards 2015 2015年香港特別行政區

Gold Bauhinia Star 金紫荊星章 (GBS)

Dr WONG Ying-wai, Wilfred GBS SBS JP FHKIoD
王英偉博士 GBS SBS JP FHKIoD

Dr LEE Ka-kit, Peter GBS JP MHKIoD
李家傑博士 GBS JP MHKIoD

Mr KAN Fook-yeec GBS SBS AHKIoD
簡福飴先生 GBS SBS AHKIoD

Silver Bauhinia Star 銀紫荊星章 (SBS)

Ir Dr the Hon LO Wai-kwok SBS BBS MH JP FHKIoD
盧偉國議員 SBS BBS MH JP FHKIoD

Mr MA Yiu-tim SBS JP FHKIoD
馬耀添先生 SBS JP FHKIoD

Bronze Bauhinia Star 銅紫荊星章 (BBS)

Ms LEONG On-kei, Angela BBS FHKIoD
梁安琪女士 BBS FHKIoD

Medal of Honour 榮譽勳章 (MH)

Dr HON Sei-hoe, Johnny MH FHKIoD
韓世灝博士 MH FHKIoD

Appointments of Justice of the Peace 2015 2015年太平紳士委任

Ms HO Chiu-king, Pansy Catilina JP FHKIoD
何超瓊女士 JP FHKIoD

Dr HUNG Wai-man, Witman JP FHKIoD
洪為民博士 JP FHKIoD

Mr TONG Sau-chai, Henry JP MH MHKIoD
湯修齊先生 JP MH MHKIoD



Dr Christopher To
陶榮博士

Dr Christopher To, HKIoD's Deputy Chairman, receives an Honorary Degree of Doctor of Engineering from his Alma Mater Glasgow Caledonian University. He was honoured in July for his achievement in arbitration and work on Zero Carbon Building technology.

本會副主席陶榮博士在母校Glasgow Caledonian University領取榮譽博士(工程學)學位。今年7月，陶博士憑他在仲裁工作及零碳建築技術取得卓越成就而獲表揚。



Ir Prof Philip Chan
陳勤業教授工程師

The Hong Kong Validation Council of Hong Kong Industries honours HKIoD Fellow Ir Prof Philip Chan with the FEng (Fellow of Engineering) certification.

本會資深會員陳勤業教授工程師獲香港工業專業評審局頒發首屆(工程院院士)證書。



Core members line up for a snapshot to commemorate the official launch of Strategic CSR Network Limited.
非牟利機構「縱橫社會責任網絡有限公司」正式成立

This year, the 20th anniversary of Strategic Public Relations Group (“SPRG”) marks the inauguration of Strategic CSR Network Limited, a not-for-profit organisation connecting business, social welfare and volunteer partners to serve local underprivileged communities. On this occasion, Mr Richard Tsang, Chairman of SPRG and Council Member of HKIoD announced the establishment of a HK\$1 million scholarship for outstanding students from The School of Journalism and Communication, The Chinese University of Hong Kong.

縱橫公共關係顧問集團（「集團」）在慶祝其成立20周年酒會上，正式宣布成立非牟利機構「縱橫社會責任網絡有限公司」，旨在聯合商界、社福界及義工夥伴持續地關顧本地弱勢社群。集團主席及香港董事學會理事曾立基先生亦同時宣布，設立一個一百萬港元的獎學金予香港中文大學新聞與傳播學院成績優異的同學。



SPRG Chairman Mr Richard Tsang (third from the left) presents a HK\$1 million cheque to CUHK’s School of Journalism’s Prof Michael K Hui (second from the left), Prof Anthony YH Fung (first from the left) and Prof Joseph M Chan. Prof Hui is the Pro-Vice-Chancellor/Choh-Ming Li Professor of Marketing of CUHK and both Prof Fung and Prof Chan are from The School of Journalism and Communication of CUHK.

曾立基先生(右二)向中大新聞與傳播學院致送一百萬港元獎學金，由中大副校長及卓敏市場學講座教授許敬文教授(左二)，與中大新聞與傳播學院院長馮應謙教授(左一)和陳韜文教授代表接受。



Hong Kong Business Ethics Development Centre
香港商業道德發展中心

Over 150 guests attend a reception to commemorate the 20th anniversary of the Independent Commission against Corruption’s Hong Kong Ethics Development Centre. The Centre has been HKIoD’s close partner in promoting business ethics and corporate governance. On the occasion held in May, the Centre also announced its rebranding as the Hong Kong Business Ethics Development Centre so as to better reflect its work focus and mission.

超過150位嘉賓出席廉政公署香港道德發展中心為慶祝成立20周年的紀念活動。中心一直與本會緊密合作，宣揚商業道德及企業管治。趁在5月的活動，中心宣布重新命名為香港商業道德發展中心，以更充分體現其工作重點和使命。



Ms Kitty Fung
馮潔儀女士

Ms Kitty Fung (middle), a Member of the Institute and Group Chief Financial Officer of Vitasoy International Holdings Limited, leads her company to win five awards from the inaugural “IR Awards” organised by the Hong Kong Investor Relations Association, including the “Best IR by CFO” and “Best IRO” awards.

任職維他奶國際集團有限公司集團首席財務總監的本會會員馮潔儀女士(中)，領導公司獲得由香港投資者關係協會舉辦，首屆香港投資者關係大獎頒發的五個獎項，當中馮女士個人奪得“Best IR by CFO”及“Best IRO”兩個獎項。



Mr Stanley Lau
劉展灝先生

HKIoD Fellow Mr Stanley Lau is appointed Chairman of the Hong Kong Productivity Council (HKPC) for two years.

本會資深會員劉展灝先生已獲委任香港生產力促進局主席，任期兩年。



Mr Dennis Chan
陳泓斌先生

Mr Dennis Chan (second from the right), HKIoD Fellow and Member of the Membership Committee, is named President of Rotary Club of Hong Kong Sunrise. 本會資深會員兼會籍委員會成員陳泓斌先生(右二)成為香港旭日扶輪社主席。



Mr Christopher Lee
李輝敏先生

Member Mr Christopher Lee is appointed to the Matthews Asia Funds Board of Trustees.

本會會員李輝敏先生獲任命為Matthews Asia Funds Board of Trustees。



Ms Diana David
黛安寧女士

HKIoD Fellow Ms Diana David is appointed to the Board of Governors of the American Chamber of Commerce in Hong Kong.

本會資深會員黛安寧女士被任命為香港美國商會的董事會成員。



Dr Vincent Wong
王偉倫博士

Member Dr Vincent Wong speaks at the Education Bureau on the strategic role of school directors in improving schools and leading staff.

本會會員王偉倫博士最近獲教育局邀請主講有關校董於學校改進及員工領導的策略角色。